
MØTE MED TRENINGSANSVARLIGE OG STYRET 

Dato: 25. april 2024
Klokken: 18:00
Sted: Gamle Kjelsåsvei 28
Til stede: Hege Wang (Styret – Rally), møteleder

Hege Torp (Styret – Bruks)
Linda Bøhm Knutzen (Styret – Bruks)
Hege Torp (Styret – Bruks)
Christin Grabo (Styret – Bruks)
Lisbeth Bergholt (Styret – Rally), referent
Heidi Bugge (Lydighet)
Maria Aamelfot (Rally)
Ninni Cappelen (Bruks)

Dagsorden

1) Velkommen
Hege W ønsket velkommen.
Dessverre var ingen fra agility tilstede.

2) Klubbens økonomi ved Hege T (kasserer)
Hege gikk gjennom regler for:

 Refusjon av utgifter
 Honorar til instruktører
 OODK-poeng 

 Gis til treningsledere, stevneledere- og funksjonærer og for innsats på dugnad.
 Kan brukes til kurs og innetrening
 Det bør ryddes i OODK-poeng, slette poeng når medlemmer slutter.
 Det må opplyses om at OODK-poeng slettes når man slutter i klubben

 Kurs
 Det skal planlegges med balanse
 Det skal søkes støtte fra Studieforbundet natur og miljø

■ Finn et kurs som ligner, det er vanskelig å få godkjent nye kurs
■ Det skal sendes ut kursbevis der det står at det er gitt støtte fra SNM

 OODK mal for kursbevis må gjøres tilgjengelig for 
treningsansvarlige.

 Trening med innleid instruktør er i praksis kurs. 



 Retningslinjer for trening og kurs vil bli oppdatert med denne forenklingen.

3) Status fra grenene ved treningslederne:
planer for trening og kurs i vår, planlagte stevnearrangement

Lydighet: Som ny treningsleder må Heidi først få oversikt over ønsker og behov.
Rally: 9 treningsledere, mye aktivitet. Planer for både mandager og onsdager i vår. Dersom nye 
ekvipasjer ikke har nok ferdigheter til å delta på fellestreningene vil vil anbefale kurs før de kan 
bli med. 
Bruks: 10 treningsledere, mye aktivitet.
Agility: (Var ikke tilstede på møtet, men hadde skrevet følgende på facebook)
Det blir ikke agility stevne på Brekke i år. Oodk er med på å arrangere NM istedenfor i juni 
istedenfor. Annikke trekker seg som stevneleder, så klubben trenger en ny som kan overta 
hennes rolle
. 

4) Vintertrening neste vinter
Hva ønsker gruppene? Hva er mulig å få til?

Det vil antagelig være mulig å trene på Ellingsrud også neste år
Rally: Godt fornøyd med Ellingsrud. Ønsker 2 dager neste sesong.
Bruks: Godt fornøyd med Drammen hundepark, har booket 10 dager neste sesong.
Agility: Nesten ingen som brukte Ellingsrud, må finne ut hva de ønsker. 
Lydighet:  Nesten ingen som brukte Ellingsrud, vurderer Drammen hundepark.

5) Trening på Brekke
Vi har fått klager via bymiljøetaten.
Tiltak:

 Vi må være hyggelige mot turgåere!
 Passe på at vi ikke okkuperer turveien, spesielt ved stevner.
 Det er ikke lov å ta ut utstyr utenfor de fastsatte treningstidene

 Man-fre 18-22, lør 9-16
 De som trener på midtre plan skal det settes opp gjerde mot turveien og mot nedre plan

Styret følger opp med informasjon på klubbens hjemmedside og grenenes facebookgrupper.

6) Nytt system for påmelding til kurs ved webansvarlig
Webansvarlig Helene var ikke til stede, men HegeT orinterte om LetsReg.
Bruks har brukt det på vårens kurs, og er godt fornøyd. 
Det koster litt, men sparer kasserer og arrangører for mye administrasjon.
Vi fortsetter derfor med LetsReg, og oppfordrer alle til å bruke det, 



Ta kontakt med Helene, hun hjelper til.

7) Aktiviteter på tvers av klubben
a. Kurs
Bruks har tatt initiativ til felles kurs i lineføring/fot i vår. Andre oppfordres til å ta tilsvarende 
initiativ.  
b. Temakveld
Det blir temakveld til høsten: Hundens språk ved Vegard Øksnevad fra Lundqvist hundeskole
c. RABL
Rally ansvarlig, dato mandag 26.august, dommer Kirsten Bjørnlykke er booket.

8)) Eventuelt
Klubben får mye tilbud om klær med logo. Styret skal vurdere dette. 
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